
“Geachte minister Harbers, De huidige geluidshinder is al veel te veel. Het verstoort onze slaap, geeft 
ons stress, verhoogt onze bloeddruk en met een open raam slapen is niet mogelijk. In de tuin zitten 
met vliegtuigen op 600 meter hoogte is toch echt van de gekke. Het wordt hier langzamerhand 
onleefbaar en dat terwijl ik 1,5 jaar geleden uit Haarlem ben verhuisd met de gedachte dat het in 
Heiloo rustiger zou zijn . Houd u alstublieft aan de WHO-normen voor luchtvaartlawaai. Alleen met 
die normen kunnen wij wonen in een gezonde leefomgeving. Krimp is daarvoor noodzakelijk en die 
moet ten goede komen aan alle inwoners in de Schipholregio”. 
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